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Van:

Verzonden: dinsdag 23 april 2024 13:52

Aan: Raadsgriffier Heemstede; Stichting Manpadslaangebied; 

Onderwerp: Manpadslaangebied

Bijlagen: ree manpadsl.gebied.jpg

Categorieën:

Gemeenteraadsleden van de gemeente Heemstede 

 

Naar aanleiding van de commissievergadering , stuur ik u nogmaals de tekst toe ten behoeve van de gemeenteraad 

Heemstede. Deze tekst is aangevuld met de specifieke omstandigheden van het Ree in Kennemerland waar de 

ecoloog geen rekening mee heeft gehouden. 

 

Er zijn namelijk aspecten, waaraan volgens de wet aan voldaan moet worden.  

Uit het ecologisch rapport blijkt namelijk, dat deze materie niet is meegenomen.  

Er kan derhalve dan ook nog geen advies/besluit genomen worden over woningbouw in het Manpadslaangebied. 

 

Zoals bekend leven er reeën in het Manpadslaangebied. Dat blijkt niet uit het ecologisch rapport. 

Het is een zeer belangrijke corridor  (verbindingszone) voor reeën tussen Leyduin en achtergelegen duinen 

met  Landgoed Groenendaal enerzijds en Landgoed Huis te Manpad anderzijds.  

De reeën komen vanuit Landgoed Leyduin en zwemmen de Leidsevaart over naar het Manpadslaangebied. Vanaf 

het Manpadslaangebied is er dan weer verbinding met de omliggende landgoederen. 

 

De wet stelt dat de gunstige staat van instandhouding niet in het geding mag komen. (dit vloeit rechtstreeks  voort 

uit de Europese habitatrichtlijn) 

Door corridors af te sluiten kunnen er verschillende dingen gebeuren. Twee daarvan zijn belangrijk: 

1. De voedselgronden kunnen worden uitgesloten. 

2. De populatie kan door inteelt te klein en genetisch te homogeen worden, waardoor de lange termijn 

levensvatbaarheid en dus de gunstige staat van instandhouding significant kan worden beïnvloed. 

 

Het is aan de initiatiefnemer van dit project om middels onderzoek aan te tonen dat hier geen sprake van is. 

Ook zal de initiatiefnemer moeten aantonen dat de door hem/haar aangedragen mitigerende maatregelen 

werkzaam zijn om eventuele significante negatieve effecten te voorkomen. 

Dat zal hij/zij voorafgaand aan de uitvoering moeten doen! 

 

Naar aanleiding van een aanvullend ecologisch rapport stelde het CDA in de commissievergadering dat volgens hun 

ecoloog het Ree geen beschermde diersoort is. Dat is pertinent onjuist. 

 

Het Ree is in Nederland een beschermde diersoort. Het is het kleinste inlandse beschermde hertensoort. 

 

Volgens het CDA en de ecoloog is het Ree ook geen bedreigde diersoort. In veel gevallen/provincies is dat inderdaad 

zo. 

 

Echter in Noord-Holland ligt dat echter anders. Daar is het Ree beschermd maar wordt ook aangemerkt als bedreigd. 

Vanwege de hoge damwild populatie heeft er in Kennemerland een enorme sterfte plaats gevonden onder de 

reeën. Meer als 1000 reeën zijn als gevolg daarvan doodgegaan!!  

 

Mede daardoor heeft de provincie Noord-Holland besloten dat er geen afschot mag plaatsvinden om op die manier 

de nog aanwezige populatie te beschermen. (lees bedreigd) 
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Het manpadslaangebied is leefgebied van het Ree. Het is ook een rustgebied, niet alleen voor het Ree maar voor een 

heleboel andere diersoorten. Er vindt geen recreatie plaats en geen komen honden. Het is een zeer belangrijke 

verbindingszone tussen Leyduin met Groenendaal en omliggende landgoederen. 

 

Als een verbindingszone niet goed wordt ingericht (geen recreatie met honden!!) worden de reeën in Groenendaal, 

Manpad etc. geïsoleerd en dus ernstig bedreigd. Met inteelt en genetische afwijkingen tot gevolg.  

 

De wet stelt dat juist dat niet mag gebeuren en daar dient u zich als gemeenteraad rekening mee te houden. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Vereniging Het Ree 


